
Windpark Diepenhoek
In april van dit jaar is door de gemeente-
raad besloten om gesprekken te voeren 
met betrokkenen bij het windpark Die-
penhoek. Doel hiervan was om te kijken 
of het vertrouwen hersteld kon worden. 
Deze gesprekken zijn geweest. Nu vraagt 
het college aan de gemeenteraad om een 
keuze te maken over het vervolg. 

De gemeenteraad heeft besloten dat er 
nog geen scenario gekozen hoeft te wor-
den. Uit de gesprekken blijkt dat men wel 
wil verder praten maar dat het vertrou-
wen nog niet helemaal terug is. Dus is 
besloten om eerst verder te praten om 
het vertrouwen verder te herstellen en de 
inhoud van het plan verder te bespreken.

Organisatieontwikkeling
Tijdens de raadsvergadering van 28 sep-
tember besprak de gemeenteraad het Or-
ganisatieontwikkelingsplan ‘Voor Elkaar’. 
Er waren op dat moment vragen waar nog 
geen antwoord op was. De gemeenteraad 

stemt nu in met het organisatieontwikke-
lingsplan, maar stelt wel minder geld be-
schikbaar. Dit komt omdat men van me-
ning is dat er zo’n € 50.000 minder nodig 
zal zijn voor de uitvoering.
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Raadscommunicatie
Nieuws uit de gemeenteraad
De gemeenteraad van Someren vergadert 
zo’n 10 keer per jaar. Tijdens deze ver-
gadering nemen de raadsleden besluiten 
over onderwerpen die invloed hebben op 
uw omgeving. De gemeenteraad vindt het 
belangrijk om u te informeren. Daarom 
ziet u na elke gemeenteraadsvergadering 

deze pagina in ’t Contact. Elke keer kunt 
u lezen wat er op de agenda stond en wat 
het besluit was. Over een aantal agenda-
punten schrijven we wat uitgebreider. Wilt 
u reageren op dit nieuws uit de gemeente-
raad of heeft u een vraag, dan kunt u deze 
sturen naar communicatie@someren.nl.

De vergadering van 2 november
Burgemeester Blok opende de vergade-
ring die vooral in het teken stond van de 
begroting voor 2024. Er werden ook een 
aantal andere punten behandeld zoals de 

organisatieontwikkeling, windpark Die-
penhoek en Brainport. Op deze pagina 
leest u hier meer over.

De begroting in 1 oogopslag te 
vinden is in ’t Contact van 19 
oktober?

Dat u dit ook kunt vinden op 
de website www.someren.nl bij 
gemeentenieuws ’t Contact? 

�De�griffier�en�de�medewerkers�van�
de�griffier�samen�de�'griffie'�worden�
genoemd?

 Een motie vreemd aan de orde van 
de agenda gaat over een actueel 
onderwerp wat niet op de agenda 
staat?

Een amendement een wijziging is 
op het raadsbesluit?

Begroting 2024 vastgesteld 
Op donderdag 2 november is de Begroting 
2024 vastgesteld in de raadsvergadering. 
In de begroting staat waar volgend jaar 
geld naartoe gaat en hoeveel. Dit is ver-
deeld in jaarlijks terugkerende kosten en 
eenmalige uitgaven aan projecten. Deze 
projecten duren soms wel meerdere jaren.
De� gemeente� staat� er� financieel� gezien�
goed voor. Dit betekent: een sluitende be-
groting en een positieve toekomstprogno-
se. Hierdoor kunnen de woonlasten voor de 
inwoners laag blijven. Op 26 oktober is er 
een informatiemarkt geweest voor de ge-

meenteraadsleden. Zij konden hier al hun 
vragen over de begroting stellen en kregen 
meteen antwoord en uitleg van de aanwe-
zige ambtenaren. De gemeenteraad was 
tevreden over deze markt. 
Tijdens de vergadering werd uitgebreid ge-
sproken over de Regionale woondeal. Dit 
zijn afspraken die zijn gemaakt tussen het 
Rijk, de provincie en gemeenten in Zuid-
oost-Brabant om de woningmarkt te ver-
beteren. Afspraken over aantallen wonin-
gen en de betaalbaarheid van woningen.  
Er werd een amendement (wijziging op 

het besluit) ingediend. Hiermee werd ge-
vraagd om elke verwijzing naar de Regio-
nale woondeal in de begroting eruit te ha-
len. Omdat het geen vastgesteld beleid is 
van de gemeente. In de discussie en uitleg 
hierna bleek dat de Regionale woondeal wel 
vastgesteld is door het college. Het amen-
dement werd ingetrokken. 
De volledige begroting vindt u terug op de 
raadswebsite bij de digitale agendastukken 
voor de vergadering van de Commissie Bur-
ger en Bestuur: www.someren.notubiz.nl.

De gemeenteraad

• De gemeenteraad vergadert 
zo’n 10 keer per jaar, op 
donderdagavond, om 20.00 uur 
in het gemeentehuis aan het 
Wilhelminaplein 1 in Someren.

• U kunt hierbij aanwezig zijn, 
maar u kunt ook vanuit huis 
direct meekijken via  
www.someren.notubiz.nl. 

• Bekijk de agenda’s, 
voorstellen en verslagen van 
de raadsvergaderingen op de 
raadswebsite.

Tijdelijk raadslid 
Mart Sanders is als tijdelijk raadslid be-
noemd voor de VVD. Hij vervangt raadslid 
Frans van der Kuilen die tijdelijk afwezig  
is. Mart Sanders neemt het de komende 
16 weken over.

Heeft u al langere tijd een laag inkomen en 
verwacht u hierin geen verbetering? Dan 
kunt u misschien een aanvulling krijgen 
van de gemeente. Dit heet individuele inko-
menstoeslag. Dit is een jaarlijkse toeslag als 
aanvulling op uw inkomen. De gemeente-
raad heeft op 2 november de voorwaarden 
vastgesteld waaraan u moet voldoen. Kijk 
voor meer informatie op www.senzer.nl.

Kosten bereikbaarheid 
Brainportregio 
De gemeente Someren vormt samen met 
20 andere gemeenten de Metropoolregio 
Eindhoven (MRE). De MRE heeft aan alle 
gemeenten gevraagd om de manier waar-
op de kosten verdeeld worden goed te 
keuren. Ook vraagt zij om nu € 800.000 
beschikbaar te stellen. Met dit geld kan de 
MRE maatregelen nemen om de bereik-
baarheid van de Brainportregio te verbe-
teren. Niet elke partij wil geld beschikbaar 
stellen omdat Someren er niet meteen 
iets van merkt. Ook is er de wens om dit 
eerst te vragen aan de inwoners. 
Er werd een amendement ingediend (wij-
ziging op het besluit) om niet in te gaan 
op de vragen van de MRE. Dit werd niet 
aangenomen. Het raadsvoorstel werd wel 
aangenomen. 

Formatieruimte 
toekomstbestendige 
griffie
Door het ontstaan van de vacature van 
griffier�is�er�goed�gekeken�wat�er�nodig�is�
om te zorgen voor een toekomstbesten-
dige�griffie.�Er�zijn�meer�uren�nodig�dan�
tot nog toe beschikbaar waren. Daarom is 
besloten om hiervoor meer geld beschik-
baar te stellen.

Motie vreemd aan de agenda
Aan het eind van de vergadering werden er 
2 moties ‘vreemd aan de orde van de agen-
da’ ingediend. Dit gaat over een onderwerp 
dat niet op de agenda van de raad staat. 
De eerste motie ging over de verbetering 
van de communicatie van de gemeente met 
de dorps- en wijkraden. Het voorstel is om 
een dorps- of wijkwethouder aan te wijzen. 
Het college legde uit dat er inderdaad re-
cent een fout is gemaakt waarvoor excuses 
zijn aangeboden. Benadrukt wordt door alle 

partijen dat er heel veel wel goed gaat. Het 
college staat niet achter het idee van dorps-
wethouders. De motie wordt ingetrokken.

De tweede motie wordt wel aangenomen. 
Dit gaat over het verzoek aan het nieuwe 
kabinet� om� aandacht� te� vragen� voor� (fi-
nanciële) ondersteuning van lokale partijen 
versus de landelijke partijen. De vertegen-
woordigers�kunnen�(financiële)�steun�vra-
gen aan het landelijk partijbureau. Lokale 
partijen kunnen dit niet.
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